

**AKB-Lundtoftegade, afdeling 1048-9**  
**Referat – Tirsdag den 6-6-2017 – kl. 15.00 til 17.00 i Beboerhuset**

**Afdelingsbestyrelsen:** Liselotte Christiansen, Allan Ibsen, Svend Kristensen, Søren-Emil Stenkjær Schütt, Leif Henning Sømod, Peter Rytter Nielsen, Karen Ørnholt Møldrup

**Suppleanter:**

**Sekretær:** Karin Peitersen

**Afbud fra:** Peter

**Kaffevagt:**

---

**Punkt 1: Valg af ordstyrer og næste kaffevagt**

Ordstyrer: Lotte

Kaffevagt: Leif

---

**Punkt 2: Godkendelse af dagsorden**

Godkendt med tilføjelse af Fælleshaven under punkt 4.

---

**Punkt 3: Godkendelse af referat: Referat fra møde den 23/5**

Godkendt med tilføjelser til punkt 5 og 7.

---

**Punkt 4: Ansøgninger m.m. fra klubber/aktiviteter og foreninger**

**Ansøgning om bistader**

Bestyrelsen er positiv overfor projektet, men mangler mere beboerindvolvering. Lotte svarer ansøger.

**Kvindeklubben/Er der svaret?**

Kvindeklubben har ikke fået svar på deres ansøgning. Lotte svarer.

Der blev efterlyst en procedure for, hvem der fremover skal svare ansøgerne. Karen vil på sigt gerne være medansvarlig for at behandle og svare ansøgere.

**Turudvalget/Der er ikke svaret!**

Lottes svar til Turudvalget blev godkendt. Lotte svarer.

**Referat fra Blok G/Videresendt via mail**

**Referat fra Fædretnævret/Videresendt via mail**

**Fælleshaven**

Formanden ønsker at trække sig. Der indkaldes til ekstraordinær generalforsamling. Forslag til dato gives til Lotte, der står for indkaldelse.

---

**Punkt 5: Opfølgning på afdelingsmødet**

- Evaluering
  - Katteudvalget
  - Spilleregler / Besked til foreninger om nye spilleregler og overholdelse af disse
- Punkterne overføres til mødet den 15. juni

Ansøgningsmaterialet / Er det for omstændeligt?

Karin læser det igennem og kommer med forslag til eventuelle forkortelser.

---

### **Punkt 6: Hashmødet**

- Evaluering og opfølgning

Udskydes til mødet den 15. juni.

---

### **Punkt 7: Opgangfællesskaber**

- Svar til Murergården

Det blev aftalt, at man kunne afprøve forsøget i 2 opgange i Blok E, men det bliver først efter sommerferien. Lotte meddeler Murergården dette.

---

### **Punkt 8: Pusterummet/KulturMix/Mødestedet 47A**

- Tilbage melding på Elines oplæg. Skal afklares med Eline – udskydes til møde med Eline den 15. juni.
  - Opfølgning af oplæg fra Børge og Rune (KulturMix) og oprettelse af foreningen Mødestedet 47A  
Lotte rykker for referat/oplæg sendes til hele bestyrelsen. Hvis der er enighed om oplæg sættes det igang og der evalueres i slutningen af året.
- 

### **Punkt 9: Klub 21**

- Hvem følger op på brugen af disse lokaler  
Mediegruppen får til opgave at efterlyse forslag til brug af lokalet i Beboerguiden. Karoline opfordres til at arbejde videre med ideerne til brug af lokalet. Søren-Emil viderebringer beslutning til Mediegruppen og Karoline.
- 

### **Punkt 10: Tur for frivillige**

- Fastsættelse af dato  
Udsættes til 15. juni.
- 

### **Punkt 11: Afdelingsbudgetmøde 19. september**

#### **Fordeling af emner til beretningen**

Foreløbig blev følgende emner fordelt:

Til Vægs / Søren-Emil

Jobmøde + ny i afdelingsbestyrelsen / Karen

Driftsudvalget / Svend

Juleturen + turen til Knuthenborg + Familiesjov + Fælleshaven / Allan

Møde med blok E + ny i afdelingsbestyrelsen / Leif

#### **På valg - det er et problem at 6 er på valg næste år og kun 1 i år?**

Lotte og Karin kommer med forslag på løsning af problemet.

Forberedelse af "vores" forslag - Hvad har vi? – udskydes til møde i august.

---

### **Punkt 12: Tjeklisten**

Udskydes til næste møde

---

### **Punkt 13: Eventuelt**

Der blev aftalt møde med Eline om Følgegruppen den 15. juni kl. 14.30 – 15.30.

---

**Punkt 14: Næste afdelingsbestyrelsesmøde**

- 15/6: Møde med administrationen: Bl.a. Servicepakker, 360 grader og regler for videoovervågning
  - 27/6: Møde om Guide til bestyrelsesarbejdet og planer for efterårets opgaver
- 

**Punkt 15: Tilbage melding fra eksterne møder, kurser & konferencer:**

- BOLIGSOCIALT TRÆF KØBENHAVN - Lotte, Leif og Karen deltog
- Repræsentantskabsmøde AKB, København - Lotte og Leif deltog
- Møde med Blok E – Lotte, Søren-Emil, Leif, Svend og Karen deltog
- Møde med Eva Storm – Tirsdag den 6. juni kl. 14/ Lotte, Søren-Emil, Karen, Leif deltager

Udskydes til næste møde

---

**Punkt 16: Fremtidige møder, kurser & arrangementer:**

- Inspirationstur til Sverige 16. – 18. juni 2017 / Leif
- 

*Ref.: Karin Peitersen*